
Tervehdys Mika, 
 
Sivistysvaliokunta pyytää toimialamme lausuntoa koulujen johtamisjärjestelmän kehittämisestä. 
Lausunto tulee toimittaa sivistysjohtaja Mika Silvennoiselle 2.6.2023 mennessä. 
 
Kaupunkikehitys- ja tekninen toimiala lausuu seuraavaa: 
 
Toimialan näkemyksen mukaan vaihtoehto c tuottaisi parhaan lopputuloksen niin tilojen käytön 
suunnittelussa kuin tilatehokkuudessakin (vrt. käyttöasteen nousu). 
Vaihtoehto c olisi paras ratkaisu myös asioiden hoitamisen ja muun vuorovaikutteisuuden kannalta. 
 
Ystävällisin terveisin, 
 
KARI SETÄLÄ 
Kaupunkikehitysjohtaja 
Kaupunkikehitys- ja tekninen toimiala 
044 781 3722 
kari.setala@orimattila.fi 
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